
P R O T O K Ó Ł

z IV Sesji   Sesji Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej 
odbytej w dniu  21 grudnia  2018 r.

obrady rozpoczęto o godz. 15.oo zakończono o 17.oo  

Miejsce obrad: sala narad w budynku obok Urzędu Miasta

Na stan 15 Radnych w Sesji Rady uczestniczyło 13 Radnych.

W obradach udział wzięli:

- Burmistrz Miasta
- Skarbnik Miasta,
- Radca prawny – p. Katarzyna Swajda-Witaszek

P u n k t   1

                  Otwarcia i stwierdzenia prawomocności obrad dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej
Pani  Anna Jaworska. 

Lista obecności stanowi załącznik  do protokołu.

P u n k t   2

                Protokoły z dwóch ostatnich Sesji Rady  zostały przyjęte jednogłośnie bez uwag.

Głosowanie imienne . 

P u n k t   3

                  Przewodnicząca Rady przedłożyła proponowany porządek obrad dzisiejszej Sesji Rady:
1.  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2.  Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich Sesji. 
3.  Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
4. Informacja Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie  międzysesyjnym  
5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy Burmistrza między Sesjami Rady.
6.Informacja Przewodniczących Komisji stałych Rady o pracy Komisji między Sesjami Rady.
7.Zapytania i interpelacje Radnych. 
8.Zatwierdzenie planów pracy Komisji stałych Rady na I półrocze   2019 r.
9.Zatwierdzenie planu pracy Rady Miejskiej na I półrocze  2019 r.
10. Podjęcie uchwał w sprawie:
      1)  dokonania zmian w budżecie na 2018 r.,
      2)  zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 2056,
      3)  budżetu na 2019 r. (przekazany w ustawowym terminie)
            - odczytanie projektu uchwały budżetowej,



           -  odczytanie „ opinii dotyczącej projektu uchwały budżetowej”,
           -  odczytanie stanowiska Burmistrza Miasta w sprawie „opinii dotyczącej projektu uchwały   
               budżetowej”,
            -   odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej,
          -   dyskusja nad projektem uchwały budżetowej,
            - głosowanie w sprawie  uchwalenia budżetu na 2019 r.
4)  prognozy  finansowej  na  lata  2019  –  2056  (przekazane  w  ustawowym  terminie),  
        - odczytanie opinii o projekcie  uchwały Rady Miejskiej w Krynicy Morskiej o wieloletniej    
           prognozie finansowej Miasta Krynica Morska na lata 2019 – 2056,
5)  uchwalenia  Rocznego  programu  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz
                innymi podmiotami na rok 2019,
6)    określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi
        oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej
11. Sprawy różne.
12. Zakończenie obrad.

Burmistrz Miasta – poprosił o wprowadzenie do porządku obrad do punktu 10 podpunktów od  Nr
7 do Nr 20    projektów  uchwał w sprawie:

7)     ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole
        i w domu na lata 2019-2023,
8)    zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej dz. Nr 196/22,
9)    zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej dz. Nr 196/23,
10)  zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej dz. Nr 196/24,
11)   zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej dz. Nr 562/10,
12)   zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej dz. Nr 562/11,
13)   zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej dz. Nr 773/1,
14)   zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej dz. Nr 773/2,
15)   zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej dz. Nr 779/1,
16)   zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej dz. Nr 780/1,
17)   zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej dz. Nr 780/2,
18)   zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej dz. Nr 793/1,
19)   zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej dz. Nr 793/2,
20)   zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej dz. Nr 795/1,

 Po wprowadzonych zmianach przez Burmistrza Miasta Krynica Morska  porządek obrad  został 
przyjęty  jednogłośnie.

Głosowanie  imienne –  lista  z  głosowania  nad nowym porządkiem obrad  stanowi  załącznik do
protokołu.

P u n k t   4

                   Przewodnicząca Rady złożyła informację o pracy Rady w okresie międzysesyjnym.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.



P u n k t   5

               Przewodnicząca Rady poprosiła Burmistrza Miasta o złożenie informacji o pracy
Burmistrza między Sesjami Rady.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

P u n k t   6

                  Przewodniczący Komisji stałych Rady złożyli informację o pracy Komisji między
Sesjami Rady.

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

P u n k t   7

                    Zapytania i interpelacje Radnych.

Pani  Lidia  Krzyżanowska  –  Radna –  zadaszenie  przystanków od  strony  Krynicy  po  prawej
stronie w kierunku Gdańska . 

Burmistrz Miasta – będę rozmawiał z Zarządem Dróg Wojewódzkich w tej sprawie. 

P u n k t   8

                    Przewodnicząca Rady poprosiła poszczególnych przedstawicieli Komisji stałych Rady
o  przedłożenie planów pracy na I półrocze 2019 r.

- Komisja Komunalna –  plan pracy został  przyjęty jednogłośnie – głosowanie imienne – lista  
   z głosowania  stanowi załącznik do protokołu,
- Komisja Budżetowa – plan pracy  został  przyjęty jednogłośnie – głosowanie imienne – lista  
   z głosowania  stanowi załącznik do protokołu,
- Komisja ds. skarg , wniosków i petycji - plan pracy został  przyjęty jednogłośnie – głosowanie
   imienne – lista z głosowania  stanowi załącznik do protokołu,
- Komisja Rewizyjna -  plan pracy został   przyjęty jednogłośnie – głosowanie imienne – lista  
 z głosowania  stanowi załącznik do protokołu.

P u n k t   9

                  Przewodnicząca Rady Miejskiej przedłożyła plan pracy Rady Miejskiej na I półrocze
2019  r.  -  plan  pracy  został   przyjęty  jednogłośnie  –  głosowanie  imienne  –  lista  
 z głosowania  stanowi załącznik do protokołu.

P u n k t   10

                    Przewodnicząca Rady przedłożyła projekty uchwał w sprawie :



1) dokonania zmian w budżecie na 2018 r. , który został przyjęty jednogłośnie jako

                                   Uchwała Nr IV/33/18

W sprawie dokonania zmian w budżecie na 2018 r.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

2) zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 2056, który został przyjęty jednogłośnie 
jako

                                   Uchwała Nr IV/34/18

W sprawie  zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018 – 2056.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

3) budżetu na 2019 r.

Radni wyrazili zgodę na nie odczytywanie projektu uchwały.

Radny Pan Dariusz Labuda – przewodniczący Komisji Budżetowej odczytał opinię  dotyczącą 
projektu uchwały budżetowej.

Opinia stanowi załącznik do protokołu.

Burmistrz Miasta odczytał stanowisko Burmistrza Miasta w sprawie „opinii dotyczącej projektu 
uchwały  budżetowej”.

Opinia stanowi załącznik do protokołu.

Przewodnicząca Rady -  odczytała opinię  Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 
budżetowej.

Opinia stanowi załącznik do protokołu.

Pani Sylwia Szczurek – Radna – w związku z tym , że do dzisiaj  nie otrzymaliśmy odpowiedzi
od  Burmistrza  na  temat  procedur  nad  budżetem na  2019  r.   proszę   przed  głosowaniem nad
projektem budżetu na 2019 r.    o przedłożenie opinii    o  budżecie  pozostałe  Komisje  zgodnie
 z  przeczytaną opinią Komisji Budżetowej. 

Pan  Dariusz  Labuda  –  Radny –  odczytał  opinię  do  budżetu  na  2019  r.  poszczególnych
jednoosobowych Komisji . Wyjaśnił , że opinie zostały sporządzone przez niepełne składy Komisji
aby Miasto mogło pracować  nie na projekcie budżetu, ale na właściwym budżecie.

Pani Sabina Markiewka – Radna – z uwagi na to , że nie zostaliśmy wybrani do Komisji stałych
Rady,  pomimo  wyrażenia  zgody  na  pracę  w  Komisjach  ,  jak  również  to  ,  że  nie  zostaliśmy
powiadomieni o posiedzeniu Komisji dot.  pracy  nad budżetem na 2019 r. uważa , że Radnego nie
można wykluczyć z posiedzenia Komisji i pozbawić go praw do pracy nad budżetem , a tak było ,
bo 7 członków Rady nie pracowało  nad budżetem na 2019 r. , który ma być dzisiaj głosowany. 



Pan Dariusz Labuda – Radny –  Pani  Sabino Pani  dokładnie wie jak wygląda praca Komisji
  i Pani tyle lat była Przewodniczącą tej Komisji , to Pani powinna do nas zadzwonić i dać dobrą
radę jak z tego wybrnąć . Wydaje mi się , że stanęliśmy na wysokości zadania i wybrnęliśmy z tego.

Pani  Sylwia  Szczurek  –  Radna –  ja  bym chciała  wiedzieć  jakiego  dnia  wpłynęły  opinie  do
budżetu  pozostałych Komisji.

Pan Dariusz Labuda – Radny – 30 listopada .

Pani Sylwia Szczurek – Radna – uwaga do młodych Radnych , którzy się pod opinią do budżetu
na 2019 r. podpisali , w dniu  5 grudnia na Sesji przewodniczący Komisji Budżetowej , mówi , że
się spotkał wyjazdowo przy kawie , co to znaczy opiniowanie budżetu u kogoś w domu , od tego
jest sala narad , powiadamia się cała Radę , czy się to panu podoba , czy nie . Takie były zasady do
tej pory. Nowi członkowie  Rady po Sesji w dniu 6 grudnia po mojej wizycie w Urzędzie spotkali
się i wydali opinię na temat budżetu. Te opinie wpłynęły do Urzędu Miasta 7 grudnia , a opinia
Komisji  Budżetowej  została  zadekretowana w Urzędzie 3.12.  18 r.  stąd moje pytanie na jakiej
opinii Pan się opierał skoro opinie Komisji wpłynęły 7 grudnia. 

Pan Dariusz Labuda – Radny – Pani Sylwio znowu Pani kłamie , nie powiedziałem ,  że się
spotkałem przy kawie,  tylko spotkałem się na Piaskach w sprawie Studium . Jest to zapisane w
protokole z II Sesji. Gdzie się Komisja spotyka to jest sprawa Komisji, nie ma nigdzie w Statucie
zapisane , że Komisja ma obowiązek spotykać się w Urzędzie Miasta. Niech Pani nie insynuuje, że
te dokumenty wpłynęły do mnie później, bo wpłynęły dokładnie 30 listopada , a to , że one zostały
złożone przez Komisje później, to nie ma najmniejszego znaczenia, mogli za tydzień dokumenty
złożyć.  Są  świadkowie  ,  myśmy  mieli  te  dokumenty  ,  one  były  u  mnie  i  na  podstawie  tych
dokumentów została wydana opinia. Niech Pani nie szuka dziury w całym , tu nikt nie próbuje
nikogo oszukać. 

Pani Sylwia Szczurek – Radna – w takim razie ja mam pytanie w jakim celu 8 Radnych spotkało
się w Urzędzie 6 grudnia.  W sali Urzędu Miasta Radni z Komitetu Pana Burmistrza spotkali się , 5
grudnia   były  ukonstytuowane  Komisje  ,  więc  dlaczego  my  nie  zostaliśmy  powiadomieni
 o Komisjach. 

Pan Dariusz Labuda – Radny – je też nie uczestniczyłem w tym spotkaniu. 

Pani  Sylwia  Szczurek -  Radna  -  prosi  o  zaprotokółowanie   ,  ja  Panie  Burmistrzu  wystąpię
 o nagranie z monitoringu w Urzędzie Miasta , ponieważ z tego , co mi wiadomo był Pan Dariusz,
był Pan Witold , był Pan Banach , była Pani Przewodnicząca , była Pani Myrta , był Pan Kloska.
W Urzędzie była Pani Sabina Markiewka i widziała  Państwa, a  Pan mówi , że  nie było Pana
 w dniu 6 grudnia w Urzędzie . 

Pan Dariusz Labuda – Radny – byłem na przekazaniu dokumentów.

Przewodnicząca Rady – odbieram Pani głos i Panu Labudzie  , bo nie wiem o czym Pani mówi , ja
nie mam nic zapisane w swoim kalendarzu w dniu 6.12. W tym dniu byłam umówiona z poprzednią



Panią przewodniczącą Teresą Pawłowską na przekazanie dokumentów Rady. Ta dyskusja nie ma nic
wspólnego z budżetem na 2019 r. 

Pani Sylwia Szczurek – Radna – myślę , że to właśnie w tym dniu zostały napisane opinie dot.
budżetu na 2019 r.

Przewodnicząca Rady – bardzo się Pani myli, bardzo proszę o nie rozsiewanie takich informacji
zupełnie nieprawdziwych , ja nie wiem o czym pani mówi i czuję się obrażona w tym momencie ,
ponieważ byłam  wtedy  na całkiem innym spotkaniu  z byłą Panią Przewodniczącą. 

Pani Sylwia Szczurek – Radna – jeżeli to było posiedzenie Komisji to dlaczego my o tym nie
wiedzieliśmy.

Przewodnicząca Rady – to nie ma nic wspólnego z budżetem. Proszę zadać te pytanie w sprawach
różnych.  Przewodnicząca zamknęła dyskusję.

Głosowanie nad budżetem na 2019 r.

Uchwała w sprawie budżetu na 2019 r.  nie została podjęta. ( 6 głosów za , 7 przeciw).

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik  do protokołu.

Przewodnicząca Rady zarządziła 5 minutową przerwę. 

Wznowienie obrad po przerwie. 

Burmistrz Miasta – w związku z nie podjęciem uchwały w sprawie budżetu na 2019 r. poprosił o 
wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie  prognozy finansowej na lata 2019 – 2056

Projekt uchwały został wycofany jednogłośnie.

Lista z głosowania imiennego stanowi załącznik  do protokołu.

5) uchwalenia Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi   
podmiotami na rok 2019, który został przyjęty jednogłośnie jako

                                   Uchwała Nr IV/35/18

W sprawie  uchwalenia Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi   podmiotami na rok 2019.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

6) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnym oraz 
warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej , który 
został przyjęty jednogłośnie jako

                                   Uchwała Nr IV/36/18



W  sprawie   określenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnym  oraz  warunków  i  trybu  składania  deklaracji  za  pomocą  środków  komunikacji
elektronicznej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

7)  ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole
        i w domu na lata 2019-2023, który został przyjęty jednogłośnie jako

                                   Uchwała Nr IV/37/18

W sprawie  ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w 
szkole i w domu na lata 2019-2023.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

8)     zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej (dz. Nr 196/22) ,który został przyjęty 
jednogłośnie jako

                                   Uchwała Nr IV/38/18

W sprawie  zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

9)  zbycia  nieruchomości  w  drodze  bezprzetargowej  (dz.  Nr  196/23)  ,który  został  przyjęty
jednogłośnie jako

                                   Uchwała Nr IV/39/18

W sprawie bycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

10) zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej(z. Nr 196/24) ,który został przyjęty 
jednogłośnie jako

                                   Uchwała Nr IV/40/18

W sprawie bycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

11) zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej ( dz. Nr 562/10) ,który został przyjęty 
jednogłośnie jako

                                   Uchwała Nr IV/41/18



W sprawie bycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

12)  zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej (dz. Nr 562/11) ,który został przyjęty 
jednogłośnie jako

                                   Uchwała Nr IV/42/18

W sprawie bycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

13) zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej (dz. Nr 773/1) , który został przyjęty 
jednogłośnie jako

                                   Uchwała Nr IV/43/18

W sprawie bycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

14)  zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej( dz. Nr 773/2) , który został przyjęty 
jednogłośnie jako

                                   Uchwała Nr IV/44/18

W sprawie bycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

15)    zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej (dz. Nr 779/1) ,który został przyjęty 
jednogłośnie jako

                                   Uchwała Nr IV/45/18

W sprawie bycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

16)   zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej (dz. Nr 780/1) ,który został przyjęty 
jednogłośnie ( 12 za, Radna p. Sylwia Szczurek wyłączyła się z głosowania ) jako

                                   Uchwała Nr IV/46/18

W sprawie bycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.



17) zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej ( dz. Nr 780/2) ,który został przyjęty 
jednogłośnie jako

                                   Uchwała Nr IV/47/18

W sprawie bycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

18) zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej ( dz. Nr 793/1) , który został przyjęty 
jednogłośnie jako

                                   Uchwała Nr IV/48/18

W sprawie bycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

19) zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej  (dz. Nr 793/2) ,który został przyjęty 
jednogłośnie jako

                                   Uchwała Nr IV/49/18

W sprawie bycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

20)  zbycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej  (dz. Nr 795/1) , który został przyjęty 
jednogłośnie ( 12 za,  Radna p. Sabina Markiewka  wyłączyła się z głosowania) jako

                                   Uchwała Nr IV/50/18

W sprawie bycia nieruchomości w drodze bezprzetargowej.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

P u n k t   7

                                Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady – poinformowała o otrzymanym podziękowaniu dla Burmistrza Miasta od
Komendy Powiatowej Państwowej  Straży Pożarnej w Nowym Dworze Gd.  za wsparcie finansowe
dotyczące  zakupu lekkiego samochodu rozpoznawczo-ratowniczego .

Przekazała również dyplom Panu Dariuszowi Labudzie – Radnemu za zdobycie tytułu  Radny na 
medal Miasta Krynica Morska w plebiscycie Samorządowiec Pomorza – oceniamy władzę .



Przewodnicząca Rady –  złożyła   wszystkim obecnym na Sesji  Rady życzenia   Świąteczno –
Noworoczne. 

P u n k t   8

                      W wyniku wyczerpania się porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła III Sesję 
Rady Miejskiej, dziękując wszystkim za przybycie.

Szczegółowy przebieg Sesji został zapisany na nośniku CD.

                                                                       Przewodnicząca Rady Miejskiej

                                                                                    Anna Jaworska
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